
Anteckningar från ordförandeträff 230212 kl. 19.00 via Teams 

 

1. Inledning- Rolf Karlsson hälsar alla välkomna 

2. Avprickning mot deltagarlistan- Rolf 

3. Överlämning till mötesordföranden Olle Norberg 

4. Regler för mötet-Olle går igenom lite ordningsregler för mötets genomförande. 

5. Information från styrelsen 

a) Information från kassören-  

• Henrik informerar om att bokslutet för 2022 kommer att vara klart 

inom kort. 

• En del av klubbens likvida medel är numera placerade i räntekonton. 

• Klubben har sökt pengar från Viltvårdsfonden för utbildning av nya 

jaktprovsreglerna, regelböcker och det nya rapporteringssystemet. 

Beviljad summa blev 1 166 tkr av 1 320 tkr sökta. 

b) Information från IT- 

• Leif tipsar om Reduca, den styrelseportal som numera används av 

styrelsen. Där ingår bl a molnlagring, e-signering av protokoll. 

Norrbottens stövarklubb använder det också och tycker det fungerar 

bra. 

• Stövardata är under uppbyggnad och delar av IT-kommittén har 

deltagit i ett möte med programmeraren. 

• hittastovare kommer att fungera fram till sista september. 

• Betallösning för utställningar och jaktprov undersöks. Eftersom vi är 

en klubb och inte ett företag verkar det vara lite trixigt hos 

leverantörerna. 

c) Information från utställningsansvarig-  

• Thomas E informerar om att 2024 års utställningar är godkända och 

klara.  

• Thomas uppmanar också till att lokalklubbarna uppdaterar sina 

hemsidor. Vissa har bl a gamla kontaktuppgifter. 

• Förslag från mötet är att lägga ut 2024 års utställningar redan nu. 

Thomas säger att det går bra så fort SKK har godkänt dem. 

• Önskemål från mötet är att kalendern på hemsidan uppdateras med 

vad/var som sker runt i landet. 

d) Information från avelsansvarig 

• Göran informerar om att de inhemska raserna minskar markant i antal 

registreringar. Kommentar från mötet är att man upplever att 

blandrashundarna verkar ha ökat i stället. 

• Avelsrapporter för 2022 väntas in från rasklubbarna. 

• SKK är nöjda med Svstkl avelsarbetet och inkorsningsprojekten för 

Schiller och Smålandsstövare är i gång. Medel för dessa är ansökta 

hos SKK. 

• Avelskonferens planeras under våren 2024- avelsråden deltar fysiskt 

och ex uppfödare och andra kan delta via länk. 

 



 

e) Information från jaktprovsansvarig- 

• Thomas L informerar om att studiefrämjandet tar fram ett 

utbildningspaket för jaktprovsreglerna. Filmer sökes fortfarande för 

olika bedömningsmoment. 

• Central träff planeras under våren med jaktprovsansvariga. 

6. Inkomna frågor 

a) Varför bestämmer styrelsen datumintervall för DM? (Christer-Värmland) 

Det är inte styrelsen som bestämmer detta. Arbetsordningen anger tidpunkten 

och DM ska vara genomfört minst 10 dagar före SM arrangeras. 

b) Nivån på bidraget från SvStkl till DM arrangemanget, i dag känns det för lågt i 

förhållande till SM (Norrbotten- Michael) 

Styrelsens tittar närmare på detta och nedanstående. 

Bidrag för SM och NM diskuteras också. 

Önskvärt vore också en slags checklista på vad tävlingen ska innehålla. 

c) Funderingar och förslag till webshopen (Peter-Skåne-Blekinge) 

Förslag på en gemensam webshop där alla klubbar kan beställa det tryck de 

önskar. Borde vara ett billigare alternativ en att alla beställer var för sig. 

d) Effekten av diverse erbjudanden gällande medlemskap och/eller jaktprovstart i 

lokal- och rasklubbar?  Hur ser det ut, Vad finns idag? -Finns det någon 

möjlighet till gemensamma förslag som strävar mot målen vi har?  (Jerker- 

Västergötland) 

• I dagsläget är medlemskapet för nya valpköpare gratis hos Svstkl och i 

många rasföreningar.  

• Vidare diskuteras om första jaktprovsstarten kanske skulle varit gratis. 

• Det finns även ett stort mörkertal med stövarägare som inte är 

medlem i Svstkl. 

• En viktig fråga då vi har vikande valpregistreringar där vi alla måste 

hjälpas åt. 

6. Övriga frågor  

• Olle Norberg tycker vi ska börja nästa möte med att stämma av vad som 

diskuterades vi förra mötet. 

• Göran J uppmanar till att inte vänta med inrapportering/kollegier. Det är 

viktigt att få in proven så snart som möjligt så ev nya hanhundar kommer in i 

aveln. 

7. Träffen avslutas 

Rolf tackar Olle som hållit i trådarna samt alla andra deltagare för en bra träff. 

 

 

Vid pennan 

 

Marita Lithander 

 


